



Month of May - let's come together to pray rosary for the COVID-19 pandemic to be under control

Shalom.

Month of May is the month of Mary. Together with SMC's Legion of Mary, let us be PRAYER WARRIORS in praying the ROSARY at 9pm DAILY throughout this month.

Though we pray in our respective home, prayers bring us together in asking our Mother Mary for the following intentions:

- 1) For stability of those countries affected by this COVID-19 and their leaders in taking care of people in their country.
- 2) For good health (physically, mentally and spiritually) - especially those who are infected by COVID-19 and their loved ones.
- 3) For God's protection – especially for the front liners
- 4) For recovery of the economy - especially those who are affected financially with the loss of jobs
- 5) For the end of COVID - 19 pandemic and our personal intentions

Let's end our rosary with the prayer from the letter of Pope Francis for the month of May 2020.

We know the power of prayers together with the intercession of our beloved Mother Mary. So, hope you and your family can come together to pray the rosary at 9pm everyday.

Mother Mary, intercede for us.
God bless,
Father Anthony Liew

In times of trouble, church turns to prayer with Mary, theologian says
https://www.catholicnews.com/in-times-of-trouble-church-turns-to-prayer-with-mary-theologian-says/#.YIwVDGm_KDQ.whatsapp

五月份—让我们一起诵念玫瑰经，为新冠疫情能够得到控制的意向祈祷。
平安。

五月是圣母月。让我们成为祈祷勇士，在这个月每天晚上9时正一起与SMC圣母军诵念玫瑰经。

尽管我们在各自的家中祈祷；但祈祷能让我们合一祈求圣母玛利亚以下的意向：

1) 为受新冠肺炎影响的国家祈祷——愿疫情能稳定；同时其国家领袖能全心照顾他们的国民。

2) 为身体、精神和心灵的健康祈祷——尤其是那些受感染病毒的病患和他们所爱的人。

3) 为世人祈祷——愿天主护佑我们，尤其是在前线工作的人员。

4) 为世界经济的复苏祈祷——尤其是那些失去工作及受财务困扰的。

5) 为疫情的结束以及个人的意向祈祷。

请采用教宗2020年5月牧函内的祷文来结束每天的玫瑰经。

我们都知道共同祈祷和圣母代祷的力量。因此，希望您和您的家人每天晚上9时正可以一起诵念玫瑰经。

圣母玛利亚，请为我们代祷。

天主保佑

刘善财神父

教宗方济各呼吁全球教友，5月份内每天诵念玫瑰经，恳求天主终止疫情。

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=2958429891056247&id=1764198537146061

PRAYER TO OUR LADY BY POPE FRANCIS

FIRST PRAYER

O Mary,
You shine continuously on our journey
as a sign of salvation and hope.
We entrust ourselves to you, Health of the Sick,
who, at the foot of the cross,
were united with Jesus' suffering,
and persevered in your faith.

“Protectress of the Roman people”,
you know our needs,
and we know that you will provide,
so that, as at Cana in Galilee,
joy and celebration may return
after this time of trial.

Help us, Mother of Divine Love,
to conform ourselves to the will of the Father
and to do what Jesus tells us.
For he took upon himself our suffering,
and burdened himself with our sorrows
to bring us, through the cross,
to the joy of the Resurrection.
Amen.

We fly to your protection, O Holy Mother of God;
Do not despise our petitions in our necessities,
but deliver us always from every danger,
O Glorious and Blessed Virgin.

向圣母祈求（一）

圣母玛利亚，
妳总是在我们的生命旅途中闪耀发亮，
一如救赎和希望的记号。
我们将自己托付于妳、病人之痊，
妳持守著坚定的信德在十字架下参与耶稣的苦难。
妳、罗马人民的救援，
明了我众之所需，
我们确信妳将如同在加里肋亚加纳所作的一样，
在这考验的时刻过后，
让喜乐与欢庆得以复返。
天主圣爱之母，
请帮助我们众人顺服天父的旨意并承行耶稣所教导的，
祂承担了我们的苦难，
藉著十字架引领我们到达复活的喜乐，阿们。
天主之母，圣母玛利亚，
在妳的保护下，我们寻求庇护之所。
噢！荣福童贞玛利亚，
请勿轻视我们在考验中的恳求，
并使我们免于一切凶险。